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1 GV 9 Er staat beschreven dat er bij gemeenten 11442 vacatures uitstaan. Hoeveel 
vacatures betreft dit in Gouda? 

In 2022 hebben we 160 vacatures uitgezet.

2 CU 13 In IHP is voorzien in herhuisversting van ISK. Waarop ziet het genoemde 
investeringsvoorstel? Wanneer kan dit investeringsvoorstel concreet verwacht 
worden? 

Het IHP voorziet in de herhuisvesting van de ISK, echter niet in de 1e tranche. Deze is dan ook 
niet opgenomen in het Uitvoeringsplan Onderwijshuisvesting 1e tranche. Er worden gesprekken 
gevoerd met het Carmelcollege over de ISK. Er wordt gezocht naar een reële optie voor de 
overlooplocatie aan de Calslaan, waar de ISK nu tot de zomer van 2024 tijdelijk gehuisvest is. 
Een reële optie is de Burgemeester Martensingel 15. Hier wordt vooronderzoek verricht naar de 
kosten van verbouwing en programma van eisen in samenwerking met de school. Dit moet 
leiden tot een investeringsvoorstel in de raad dit najaar.

3 CU 13 NPO einddatum is verschoven naar 2025. kan worden aangegeven waar extra 
inzet vanuit gemeente nodig voor is? 

Inhoudelijk zijn er geen wijzigingen geweest op inzet vanuit het NPO (nationaal programma 
onderwijs). Het betekent dat activiteiten een langere doorlooptijd kunnen hebben. De 
einddatum is in 2022 verschoven van juli 2023 naar juli 2025.

4 GV 14 Terugdringen jeugdwerkloosheid t/m 27 jaar. Hoe worden deze jongeren 
betrokken bij de vacatures die gemeente Gouda open heeft staan (zie vraag 1)? 

Nu wordt per vacature gekeken welke arbeidsmarktcommunicatie het beste past. Er zijn 
ontwikkelingen om jongeren actiever te betrekken. 

5 CU 15 In 2030 wil Gouda 55% van het gemeentelijk vastgoed verduurzaamd hebben. 
Wat is de norm voor 'verduurzaamd'?

De doelstelling is 55% CO2-reductie in 2030, gerekend over de gehele protefuille. Dat is ook de 
norm waarop gestuurd wordt.

6 CU 16 Mbt watertaken en riolering; Kan duiding worden gegeven bij de genoemde 
inhaalslag? Op welk gebied is er nu een achterstand?

De voorbereiding op de Omgevingswet vraagt komende tijd nog aandacht. Daarnaast maakt het 
kabinet 'water en bodem' sturend bij ruimtelijke keuzes (nieuwe wetgeving). Dit beleid rondom 
'water en bodem sturend' moet nog uitgewerkt worden. Ook in de uitvoering van het Kaderplan 
Bodemdaling Binnenstad (KBB) en het GRP2019-2023 is achterstand ontstaan door vertrek van 
personeel. 
Bij de werksessie over de evaluatie GRP 2019-2023 aan de raadscommissie Fysieke 
Leefomgeving is de stand van zaken toegelicht wat betreft watertaken en riolering. Zoals bij de 
evaluatie van het GRP in de commissie aangegeven is bij de rioolprojecten nu een inhaalslag 
bezig. Deze vertraging had vooral te maken met funderingsproblematiek, de coronaperiode en 
in mindere mate met personele mutaties.
Binnenkort wordt de raad geïnformeerd over de stand van zaken van de uitvoering van het KBB.

7 CU 16 Er wordt een plan gemaakt voor toegankelijker maken van gemeentelijk vastgoed. 
Kan concreet worden aangegeven wanneer dat plan gereed is? 

De rapportage is inmiddels beschikbaar. De uitvoeringsstrategie wordt op dit moment 
voorbereid en in de tweede heflt van dit jaar aan de raad aangeboden.

8 CU 16 Nulmeting CO2 reductie. Wie voert dit onderzoek/deze berekening uit? Dit onderzoek wordt uitgevoerd door CE Delft.

9 CU 16 Bodemdaling; momenteel wordt haalbaarheid van mogelijke oplossingen 
onderzocht. Wanneer wordt de uitkomst hiervan verwacht? 

De verwachting is dat de resultaten van het haalbaarheidsonderzoek in het eerste kwartaal van 
2024 opgeleverd worden.

10 CU 17 Indicactor groenbalans gaat over groen in beheer van de gemeente Gouda. Kan 
ook het groen dat niet in beheer van de gemeente Gouda is meegewogen 
worden?

Nee, deze areaal gegevens worden niet door de gemeente bijgehouden.
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11 CU 20 Kan een voorbeeld worden gegeven van vastgestelde beleidsdoelen die botsen? 
Kan concrete worden gemaakt welke extra kosten hiermee gemoeid zijn? 

Op dit moment zijn de mogelijke beleidseffecten en kosten niet in te schatten. Ook ligt 2050 
een stuk verder weg dan de scope van het VCP : 2040. Vooralsnog is er geen aanleiding om van 
koers te veranderen.

12 CU 24 De beweging om jeugdhulpgebruik te verminderen ligt niet op koers, er wordt een 
extern onderzoek uitgevoerd om de oorzaak in beeld te krijgen. Wanneer wordt 
de uitkomsten van dit onderzoek verwacht? 

De uitkomsten van het onderzoek worden in juli verwacht. 

13 CU 24 Er was een verwachting dat vanuit Nationaal Actieplan Dakloosheid de middelen 
beschikbaar zouden komen ter dekking van Gouwe Huse. Recent is gebleken dat 
de middelen niet toereikend zijn. Liggen er concrete afspraken met NAD ten 
grondslag aan de verwachting? Kan inzicht worden gegeven in hoeveel er niet 
gedekt wordt de komende jaren? 

Er liggen geen afspraken met NADaan ten grondslag. De kosten die vanuit het actieplan 
Dakloosheid ter beschikking zouden komen voor Gouwe Huse betreffen voornamelijk 
eenmalige kosten: voor onderzoek, opstart, communicatie en realisatie. De exacte financiële 
haalbaarheid is nog onderwerp van gesprek met de betrokken woningcorporatie.

14 CU 27 Welke instrumenten wil de gemeente inzetten om aantal inwoners dat voldoende 
sport en beweegt te laten toenemen? 

Een breed palet: clubondersteuning, beweegvriendelijk inrichten van de openbare ruimte, 
subsidies, armoederegelingen zoals Rotterdampas en volwassenenfonds etc.

15 CU 28 De ontwikkeling is dat bezoek uit Aziatische landen nog niet op het pre-corona 
niveau is. Is dit iets waar naar gestreefd wordt? Hoe verhoudt zich dat tot de 
doelstelling van duurzaam lokaal toerisme? 

Toeristisch beleid richt zich niet op Aziatische landen. De focus ligt op bezoekers uit Nederland 
en de landen om ons heen, Duitsland, België en Verenigd Koningkrijk. Hier komen sowieso de 
meeste bezoekers vandaan. De constatering dat bezoek uit Aziatische landen nog niet op het 
pre-corona niveau was, gold voor heel Nederland.

16 CU 28 Wanneer kan een voorstel voor de herziening van het beleid rondom 
evenementensubsidies verwacht worden?

Momenteel wordt gekeken naar wat nodig is om de huidige doelstellingen van het bestaande 
evenementenbeleid waar te maken. Hierbij word ook gekeken naar de evenementensubsidies. 
In kwartaal 3 zal de raad hierover verder geïnformeerd worden.

17 CU 28 Archeologische depot voldoet niet aan wettelijke eisen. Er is een plan van aanpak 
opgesteld om hieraan te voldoen, dit vraagt extra middelen. Er is bij dit 
programma geen intensivering of bijstelling, hoe is dit financieel verwerkt? 

Op dit moment wordt onderzoek gedaan naar de exact benodigde intensivering om aan de 
wettelijke taken te voldoen op het gebied van erfgoed (cultuurhistorie en archeologie), alsmede 
de gevolgen van een toename aan plannen en initiatieven in met name het openbaar gebied en 
de ambities uit de omgevingsvisie. Voor het archeologisch depot was dit onderzoek reeds 
afgerond. De financiële gevolgen komen bij het voorstel voor de begroting aan de orde.

18 GV 28 Verduurzamen Groenhovenbad. Er staat beschreven dat sport.Gouda met een 
onderbouwd advies komt. Wordt in dit voorstel ook de problemen van de 
scheuren in het gebouw meegenomen? 

Nee, de problemen van de scheuren worden in een apart onderzoek meegenomen.

19 CU 29 Indicatoren gaan in op percentage inwoners van 18 jaar en ouder dat sport en aan 
de beweegrichtlijnen voldoet. Kan ook een indicator voor kinderen/jeugd 
opgenomen worden?

Dat kan nu niet. Er zijn geen landelijke cijfers (GGD of RIVM) beschikbaar voor inwoners 
beneden de 18 jaar.

20 CU 32 Hoe zegt de Indicator van aantal verleende vergunningen iets over de 
professionalisering van het vergunningenbeleid?

Door professionalisering (meer expertise, beter en actueler beleid en APV-regelgeving) is de 
afdeling steeds beter in staat op vergunningsaanvragen tijdig en juist te beslissen. Sneller 
beslissen betekent dat meer aanvragen afgehandeld kunnen worden. Dit is een doorlopend 
proces.

21 CU 34 Kan genoemde onderzoek verstrekt worden? Ja, dit is op te vragen bij de griffie.
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